
   
 Poděkování Městskému zastupitelstvu v Chebu, za 

přidělený grant, Základní organizaci Včelařů Cheb o.s. 
 

 

Včelaření, je pro naše členy ZO Včelařů Cheb o.s., ne jen koníčkem, zálibou, odreagováním 

se od běžných starostí ale i veřejně prospěšnou činností a to zejména pro zemědělství, 

ovocnářství, životní prostředí – kdy včela je indikátorem zdravého životního prostředí. 

Je dokonce spočítáno, kolik včelstev je třeba, v naší republice minimálně chovat, aby došlo 

k opylení krajiny a tím i zachování rostlinných druhů. 

 

Produkty, které ze své chovatelské činnosti získáváme, jako je med, propolis, včelí vosk, 

mateří kašička je využíván také ve farmacii, lékařství, parfumérii a v dalších jiných oborech 

lidské činnosti. 

 

Základní organizace Včelařů Cheb o.s., zaznamenává v posledních létech příliv nových členů. 

Je nesporné, že k tomu přispívá i grantová podpora městského zastupitelstva. 

 

Grant byl využit na podporu, zlepšování zdravotního stavu včelstev, kdy nepříjemnou součástí 

chovatelství včel je skutečnost, že včelstva také trpí různými nemocemi a parazity. Proto 

neodmyslitelnou součástí práce včelařů je prevence a léčba nemocí včelstev. A každý 

příspěvek, určený na nákup, ne zrovna levných léčiv, je velice vítán. 

 

Včelaři děkují Městskému zastupitelstvu v Chebu, za finanční příspěvek určený na letošní 

nákup léčiv. 

 

  

      Za ZO Včelařů  RSDr. Jan Votruba - předseda 

 


